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Geachte leden van de Commissie, 

Dank voor de gelegenheid om in te spreken.  Ik wil u nader informeren over een verleende 
omgevingsvergunning waarbij niet goed is nagedacht over de consequenties.  En ons ingediende bezwaar haalt 
weinig uit omdat het een gebonden beschikking betreft. 

Het gaat om de vervanging van de houten bruggen in het Landschapspark De Oeverlanden.  Die zijn vanwege 
houtrot allemaal afgekeurd en nu wil de gemeente deze bruggen blind voor gelijke bruggen vervangen.  En dat 
is geen goede beslissing.  De brug bij Aquarius richting de recreatiezone met de stranden blijft ten onrechte een 
voetgangersbrug, niet toegankelijk voor gemotoriseerde hulpdiensten. 

Hulpdiensten maken nu gebruik van de toegang tegenover het BP tankstation.  Ook al weinig ideaal, omdat ze 
die slecht weten te vinden.  Het probleem is nu dat u als gemeenteraad de Ontwikkelstrategie De Oeverlanden 
heeft geaccordeerd en daarin heeft vastgelegd dat deze toegang komt te vervallen.  Weet u het nog?  Dat was 
in december 2021. 

Als dat gebeurt, dan kunnen hulpdiensten de recreatiezone niet direct meer bereiken.  En als elke minuut telt, 
we kennen al dodelijke incidenten in de Oeverlanden, dan is dat funest.  De gemeente moet uit oogpunt van 
zorgplicht zorgen voor een goede bereikbaarheid van deze zone voor hulpdiensten en daarvoor moet een 
bredere brug komen bij Aquarius. Alternatieven geven veel te lange aanrijtijden.  Er is niet goed nagedacht over 
de consequenties van de Ontwikkelstrategie, terwijl wij als vereniging u daar destijds wel op hebben gewezen. 

De recreatiezone wordt opgeknapt en uitgebreid, er komen duizenden bewoners bij in het Schinkelkwartier.  U 
mag niet accepteren dat de zone niet goed bereikbaar is voor hulpdiensten! 

Bijkomend, 25 jaar geleden was dat anders, maar nu moet de brug ook geschikt worden gemaakt voor ouders 
met kinderen met een bakfiets.  En de brug wordt nu alleen als voetpad gedimensioneerd terwijl hier nu juist 
behoefte is aan ook een fietsingang.  De nieuwe brug is er nu te smal voor.  Ook hier is niet goed over 
nagedacht. 

En ook is er onvoldoende nagedacht over een houten brug.  Onderhoud daarvan is duur, de levensduur is kort.  
Beter kan voor duikers worden gekozen en het geld van het onderhoud besteden aan het verbeteren van de 
biodiversiteit in de Oeverlanden.  Of maak er echt mooie bruggen van zoals die van Piet Kramer in het 
Amsterdamse Bos. 

We vragen maar één ding van u.  Maak eerst goed beleid voor de bruggen.  Ga nu niet blind de bruggen door 
gelijke vervangen met onacceptabele gevolgen voor de bereikbaarheid door hulpdiensten van de recreatiezone 
in de Oeverlanden. 

“En voorts ben ik van mening dat de gemeente meer beleid moet ontwikkelen met betrekking tot de 
waterkwaliteit van de Nieuwe Meer en de Europese Kader Richtlijn Water serieus moet nemen door de 
Europese subsidiemogelijkheid ‘Life Programme’ hiervoor te benutten.” 
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Vereniging “De Oeverlanden Blijven!” 
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